
Silkeborg den 19. november 2018.  

 

 

Kære skolebestyrelser 

 

Vi er en arbejdsgruppe bestående af Jane Gregersen, skolebestyrelsesformand på Langsøskolen, 

Bo Buhl Andersen, formand for skolelederne i Silkeborg, Allan Poulsen, lærer og TR på Resenbro 

Skole samt Niels Jørgen Jensen og Trine Falck Steen fra Silkeborg Lærerforening. 

 

Formålet med arbejdsgruppen er, at komme med anbefalinger til Børne – og Ungeudvalget 

vedrørende de penge, der skal tilføres som ekstra bevillinger til skoleområdet over de næste 4 år. 

Vi ønsker som arbejdsgruppe at komme med anbefalinger på vegne af de gruppe vi 

repræsenterer.  

Silkeborg Lærerforening undersøger hvad lærerne anbefaler, Bo Buhl repræsenterer skoleledernes 

synspunkter, og vi vil meget gerne høre, hvad skolebestyrelserne vil anbefale.  

Derfor håber vi, at I vil debattere og svare på følgende spørgsmål: 

 

Hvordan bruges disse midler bedst? 

Hvad vil I prioritere og hvorfor? 

Opstil 5 prioriterede områder. 

 

Tænk over spørgsmålene for jeres skole og derefter for hele Skolevæsnet i Silkeborg. 

Vær venligst konkret og kom med eksempler 

 

 

I må meget gerne sende det retur til Trine Falck Steen, Silkeborg lærerforening; trst@dlf.org 

Meget gerne inden jul, men ellers senest onsdag den 16. januar 2019. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Jane Gregersen 

Bo Buhl Andersen 

Allan Poulsen 

Niels Jørgen Jensen 

Trine Falck Steen 

mailto:trst@dlf.org

